
 

 

Ordförande har ordet 
 
Sensommar och solen skiner på oss fortfarande och värmen består ett tag till vad det verkar. 
 
Vi ber er återigen vara uppmärksamma på det eldningsförbud som råder och hålla koll på utvecklingen 
av detta. Väderprognosen lovar fortsatt torrt och varmt väder så brandrisken kommer att finnas där ett 
tag. 
 
Vi hälsar Per Alesand och Elin Berholt välkomna till styrelsen och tackar Svenne Grahn för de år han 
varit med och bidragit till styrelsens arbete. 
I årets styrelse fortsätter jag som ordförande, Anna-Lena är sekreterare, Jonas är kassör och Erik, Per 
och Elin är ledamöter. 
 
Vi har haft vårt första styrelsemöte och på agendan hade vi; 
- Genomgång av styrelsens arbetsordning 
- Genomgång av ekonomin (kostnaden för länga D landar runt 1 milj kronor, tack vare att vi haft runt 

miljonen i kassan under en längre tid har vi haft medel att betala med)  
 
samt genomgång av vår lista med ”Avslutade och pågående projekt”. På listan finns; 
- Åtgärden på altanen hos nr 40 är avslutad och HNH Bygg har uppdrag att se över övriga altaner 
också. Arbetet kommer att pågå under en längre tid. 
- HNH har också uppdrag att fixa nytt staket vid soprummet, fixa tak mm till våra cykeställ. 
- Vi håller på att ta fram skydd till sandlådorna för att vi ska slippa ha katterna i sanden och vi söker nytt 
underlag under gungorna. 
- Protokollet från årsstämman är klart sånär som på underskriften från externa  ordföranden. Vi skickar 
ut protokollet via mejl så fort det är helt klart. 
- Vi lyfte behovet av att ”massera” huvudvattenkranarna i våra källare. Det åligger de boende att se 

över att de går att öppna och stänga. Behöver du hjälp så kan Per Alesand hjälpa till. Skicka ett mejl 
till styrelsen. 

- Vi jobbar vidare på att få hit en skylift så att vi kan byta den trasiga flagglinan så vi kan hissa flaggan 
igen. 

- Genomgång och förbättringsmålning av fasaderna skjuts till nästa sommar 
 
 
Några saker vi vill be er om att tänka på för allas vår trevnad i vårt fina område. (Kommer också att 
uppdateras på hemsidan.) 
 
 Det är inte tillåtet att köra upp bilar på grusgångarna 
 
    Var aktsam kring den rök som blir vid tändning av grillen och även cigarettrökning 
 
 Hundar ska hållas kopplade inom vårt område 
 
 
Höstens fixardag går av stapeln den 26/9 - kl 10 samling vid flaggstången och kl 12 är det korvgrill-
ning som vanligt. Huvuduppgifter för dagen är att blåsa rent parkeringen och bättra på målningen, samt 
städning av gård och soprum. 
Idéer kring annat fix som behöver göras mottages tacksamt. 
 
 
Ulrika 


